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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:2540 90 000 återvändande

Statsrådet Morgan Johansson har vid ett flertal tillfällen i kammaren och 
annorstädes uttalat att cirka 90 000 utlänningar sedan 2014 återvänt till sina 
hemländer efter att ha fått avslag på ansökan i Sverige. 

Varifrån kommer denna siffra? Vilka omfattas av denna siffra? Innebär siffran 
att svenska myndigheter verkställt så många utvisningar, eller ingår också 
avvisningar vid svenska gränsen? Ingår självmant återvändande eller endast 
tvång? Är det avslutade återvändandeärenden, eller också verkställda 
utvisningar hos polisen? Ingår exempelvis besöks- eller tillståndsärenden, eller 
asylärenden? Ingår Dublinöverföringar och förlängningsärenden, eller 
brottsärenden? 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka kriterier och vilka avgränsningar har ministern använt för att komma 
fram till siffran 90 000, och hur motiverar han det?

………………………………………

Jonas Andersson i Skellefteå (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-15
Besvaras senast
2021-04-21 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


